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Protokół Nr III/24 

z Sesji Rady Gminy Lubartów,  

która odbyła się 27 maja 2024 r. 

w godzinach: 1003 – 1203 

w Urzędzie Gminy Lubartów (sala nr 8) 

ul. Lubelska 18A 

 

Obecni na sesji: 

 

1. Małgorzata Bartkowicz 

2. Anna Dobrzyńska 

3. Mariusz Goluch 

4. Renata Kapusta 

5. Sylwia Oleszek 

6. Ireneusz Pożak 

7. Teresa Psuj 

8. Sławomir Sugier 

9. Ireneusz Szczuchniak 

10. Artur Szysiak 

11. Joanna Świniarska 

12. Lidia Świniarska 

13. Róża Wojtkowiak-Grodek 

14. Aleksander Woliński 

15. Łukasz Żmuda 

Zaproszeni goście:  

Wójt Gminy Lubartów – Pan Jarosław Budka 

Sekretarz Gminy Lubartów – Pani Justyna Rycuniak 

Skarbnik Gminy Lubartów – Pani Anna Jankowska  

 

 

Listy obecności w załączeniu. 

 

PUNKT 1. 

Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram III Sesję Rady 

Gminy Lubartów w dniu 27 maja 2024 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch powitał zaproszonych i przybyłych 

gości. 
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PUNKT 2. 

Stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na podstawie listy obecności 

stwierdzam, że na sali obrad znajduje się 15. Radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

PUNKT 3. 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Odczytam teraz porządek 

obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji Rady Gminy Lubartów. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu  

i Rozwoju.  

7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Kultury, 

Oświaty i Spraw Społecznych.  

8. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej.  

9. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

10. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego  Komisji Budżetu i Rozwoju.  

11. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego  Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych.  

12. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego  Komisji Rewizyjnej.  

13. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

14. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024.  

15. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Gminy 

Lubartów.  

16. Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Lubartów  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 r.  

17. Wolne wnioski i zapytania.   

18. Zamknięcie Sesji.  
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Czy ktoś z Państwa ma uwagi do porządku obrad? Jeśli nie ma uwag, przejdziemy do 

zatwierdzenia porządku obrad. 

Kto z Państwa Radnych jest za zatwierdzeniem porządku obrad, proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się –0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że porządek 

obrad dzisiejszej sesji został zatwierdzony. Za głosowało 15. Radnych. Przejdźmy 

teraz do Punktu 4. 

PUNKT 4. 

Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji Rady Gminy Lubartów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Przyjmujemy Protokół z I Sesji 

Rady Gminy Lubartów z dnia 7 maja br. oraz Protokół z II Sesji Rady Gminy Lubartów 

– sesji nadzwyczajnej z dnia 21 maja br. Protokoły są dostępne w Biurze Obsługi Rady 

oraz są wyłożone dzisiaj do wglądu na sali obrad. Kto z Państwa radnych ma jakieś 

uwagi do protokołów, proszę o odniesienie się. Nie widzę uwag, wobec tego 

przechodzimy do przyjęcia protokołów z poprzednich sesji. Każdy protokół głosujemy 

oddzielnie. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Protokołu z I Sesji Rady Gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – W głosowaniu udział wzięło 

15 Radnych, za jest 15. Stwierdzam, że Protokół z I Sesji Rady Gminy Lubartów został 

przyjęty 15 głosami. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Protokołu z II Sesji Rady Gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

 za – 15 
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 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Stwierdzam, że 

Protokół z II Sesji Rady Gminy Lubartów został przyjęty 15. głosami. Przechodzimy do  

Punktu 5. 

PUNKT 5. 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Bardzo proszę Pana Wójta  

o przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Panie Przewodniczący, Szanowni 

Radni, krótka informacja z działalności w okresie między sesjami z tego, co się działo. 

Dobiegła końca budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Skrobów  

i Skrobów-Kolonia oraz sieci wodociągowej na terenie gminy Lubartów wraz  

z rozbudową ujęcia wody w miejscowości Wandzin. Wykonawca na dzień 20 maja  

2024 r. zgłosił zakończenie robót i gotowość do przeprowadzenia odbioru.  

 Dobiegła końca również przebudowa drogi wewnętrznej w Baranówce na 

odcinku ok. 50 m od skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 829. Podpisany jest protokół 

odbioru. Podobnie – zakończona została budowa i podpisany protokół odbioru  

przebudowy drogi gminnej nr 103365L w Szczekarkowie.  

 W dniu 8 maja br. odbyło się otwarcie ofert w ramach postępowania na                                         

„Zakup wyposażenia do utrzymania infrastruktury technicznej Gminy Lubartów”. 

Chodzi tu o zakup i dostawę sprzętu do Zakładu Usług Komunalnych i Mieszkaniowych 

w Skrobowie-Kolonii. W ramach postępowania  złożono jedną ofertę na kwotę  

4 261 134,51 zł, natomiast przypomnę, że kwota, jaką Gmina zamierza przeznaczyć 

na sfinansowanie tej inwestycji, to 3 350 000 zł, czyli oferta złożona przez wykonawcę 

jest o ponad 900 000 zł wyższa niż Gmina zakłada. Rozmawiałem z Panią Skarbnik  

i rozmawiałem z Panem Dyrektorem Zakładu Usług Komunalnych, i doszliśmy do 

wniosku, że chcemy ograniczyć wartość tego zamówienia w taki sposób, żeby 

zmieścić się w kwocie, jaką zamierzaliśmy pierwotnie przeznaczyć na sfinansowanie 

tego projektu.  

 Ze spraw jeszcze ważniejszych – 9 maja br. Gmina Lubartów, miasta, gminy  

i powiaty Lubelskiego Obszaru Metropolitalnego podpisały deklarację o współpracy 

kulturalnej, której efektem ma być powstanie regionalnej sieci, a głównym celem 

działań jest rozwój i promocja kultury Lubelszczyzny. Przypomnę, że Gmina Lubartów 

jest członkiem Stowarzyszenia Lubelskiego Obszaru Metropolitalnego, które to 

Stowarzyszenie jest organizacją zrzeszającą jednostki samorządu terytorialnego. 

 W dniu 14 maja br. podpisano umowę w wyniku rozstrzygnięcia postępowania 

na „Dostosowanie toalet przy sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Łucce do 
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potrzeb osób z niepełnosprawnościami” – wartość umowy brutto to 76 260 zł. 

Wykonawcą jest „ALFA LIDER” Sp. z o.o.  

 24 maja br. ogłoszono postępowanie na „Zakup sprzętu ICT oraz elementów 

wyposażenia dla 6szkół podstawowych”. Zamówienie realizowane jest  przez:  

Samorządowy Zespół Administracyjny Szkół z siedzibą w Lubartowie. Chyba tyle na 

dzisiaj, dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo. Zamykam 

punkt 5. Przechodzimy do Punktu 6., gdzie mamy rozpatrzenie projektu i podjęcie 

uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Rozwoju.  

PUNKT 6. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji 

Budżetu i Rozwoju. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Panią Sekretarz  

o przedstawienie zasad powoływania komisji stałych. 

Sekretarz Gminy Lubartów Pani Justyna Rycuniak – Szanowni Państwo, na 

podstawie § 16. Statutu Gminy Lubartów, który stanowi załącznik do Uchwały  

Nr XLV/325/18 Rady Gminy Lubartów z dnia 31 października 2018 r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminy Lubartów, Rada Gminy powołuje cztery komisje stałe:  

Komisję Budżetu i Rozwoju, Komisję Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych, Komisję 

Rewizyjną oraz Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Radny może być członkiem dwóch 

komisji stałych i skład komisji stałych ogranicza się do liczby 2/3 składu rady. Radny 

może być również przewodniczącym, ale tylko jednej komisji stałej. Zakres działania 

oraz skład osobowy komisji określa Rada w drodze odrębnej uchwały z zastrzeżeniem 

§ 85. i § 100. Statutu, który mówi, że w skład Komisji Rewizyjnej oraz w skład Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich  

klubów, ale w skład tych komisji nie mogą wchodzić Przewodniczący oraz 

Wiceprzewodniczący Rady. Dziękuję.      

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękujemy bardzo Pani 

Sekretarz. Bardzo proszę, żeby radni wpisywali się na listę kandydatów na Członków 

Komisji Budżetu i Rozwoju. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Otwieram dyskusję. 

Radna Pani Lidia Świniarska – Chciałbym przedstawić listę kandydatów na 

Członków Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Lubartów. Propozycja: 

1. Pani Anna Dobrzyńska;  

2. Pan Artur Szysiak; 

3. Pani Renata Kapusta; 

4. Pan Łukasz Żmuda; 

5. Pani Małgorzata Bartkowicz; 

6. Pani Róża Wojtkowiak-Grodek; 

7. Pani Sylwia Oleszek; 
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8. Pan Sławomir Sugier; 

9. Pan Ireneusz Szczuchniak. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Kandydaci, którzy wpisali się 

na listę wyrażają zgodę na uczestnictwo w pracach Komisji Budżetu i Rozwoju.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch odczytał projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Budżetu i Rozwoju. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Jeśli nie ma uwag przejdźmy do 

głosowania: 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji 

Budżetu i Rozwoju, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo.  

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych, za podjęciem uchwały jest 15. Stwierdzam, 

że uchwała została podjęta 15. głosami. Przechodzimy do punktu 7. 

Uchwała Nr III/5/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie powołania 

Komisji Budżetu i Rozwoju wraz z raportem z głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

PUNKT 7. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Kultury, 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Proszę  

o zgłaszanie kandydatów na Członków Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radna Pani Joanna Świniarska – Chciałbym przedstawić listę kandydatów na 

Członków Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych rady Gminy Lubartów: 

1. Pani Renata Kapusta; 

2. Pani Małgorzata Bartkowicz; 

3. Pani Lidia Świniarska; 

4. Pani Róża Wojtkowiak-Grodek; 

5. Pan Ireneusz Pożak; 

6. Pan Aleksander Woliński; 

7. Pan Ireneusz Szczuchniak.  
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo. Czy ktoś ma 

uwagi? Jeśli nie ma uwag, odczytam projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch odczytał projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę uwag, przejdźmy do 

głosowania: 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji 

Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. W głosowaniu udział 

wzięło 15 Radnych. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 15. Głosami. 

Przechodzimy do punktu 8. 

 

Uchwała Nr III/6/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie powołania 

Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych wraz z raportem z głosowania  

w załączeniu do protokołu. 

 

PUNKT 8. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę o zgłaszanie się 

kandydatów.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Aleksander Woliński – 

Szanowni Państwo, chciałbym przedstawić listę kandydatów na Członków Komisji 

Rewizyjnej: 

1. Pan Ireneusz Pożak; 

2. Pani Joanna Świniarska; 

3. Pani Anna Dobrzyńska; 

4. Pani Sylwia Oleszek; 

5. Pani Teresa Psuj.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuje bardzo. Przeczytam 

teraz projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch odczytał projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Jeśli nie ma uwag, przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuje bardzo.  

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych, za mamy 15. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15. Głosami. Przechodzimy do punktu 9. 

Uchwała Nr III/7/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej wraz z raportem z głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

PUNKT 9. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę o zgłaszanie się 

kandydatów.  

Radna Pani Anna Dobrzyńska – Dziękuję, Panie Przewodniczący. Proponuję listę 

kandydatów na Członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1. Pani Joanna Świniarska; 

2. Pan Artur Szysiak; 

3. Pani Lidia Świniarska; 

4. Pan Sławomir Sugier; 

5. Pani Teresa Psuj.     

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuje bardzo. Przeczytam 

teraz projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch odczytał projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę uwag. Przejdźmy do 

głosowania. 
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Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo.  

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych, za mamy 15. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15. głosami za. Ogłaszam teraz 5-minutowa przerwę.  

Uchwała Nr III/8/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie powołania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wraz z raportem z głosowania w załączeniu do 

protokołu. 

 

Po przerwie. 

PUNKT 10. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Witam ponownie wszystkich. 

Proszę Panią Sekretarz o przedstawienie zasad powoływania przewodniczących 

komisji stałych Rady Gminy Lubartów. 

Sekretarz Gminy Lubartów Pani Justyna Rycuniak – Szanowni Państwo,  

§ 71. Statutu Gminy Lubartów wskazuje, że pracami komisji rady kieruje jej 

przewodniczący, który jest powoływany i odwoływany przez radę. Komisja wybiera 

również spośród swoich członków wiceprzewodniczącego na pierwszym posiedzeniu 

komisji. Dodatkowo §16. w postanowieniach ogólnych wewnętrznego trybu pracy Rady 

mówi o tym, ze radny może być przewodniczącym tylko jednej komisji stałej. Dziękuję.     

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Sekretarz. 

Otwieram dyskusję. Proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Rozwoju.  

Radna Pani Małgorzata Bartkowicz zgłosiła  Radną Panią Annę Dobrzyńską na 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy Pani Radna Anna 

Dobrzyńska wyraża zgodę? 

Radna Pani Anna Dobrzyńska wyraziła zgodę.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Jeśli nie ma więcej zgłoszeń, 

poddaję pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów. Głosujemy przez podniesie ręki. 
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Kto z Państwa Radnych jest za zamknięciem listy kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju? 

 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

za – 15 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuje bardzo. Za mamy 15. 

Radnych. Odczytam teraz projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów odczytał projekt uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju. 

   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Jeśli nie ma uwag, przejdźmy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju, proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo.  

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych, za było 15. Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta 15. głosami za. Gratuluję.  

Brawa w sali obrad.  

Uchwała Nr III/9/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju wraz z raportem z głosowania  

w załączeniu do protokołu. 

 

PUNKT 11. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego  Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Procedura powołania 

Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych wygląda 

analogicznie. Proszę o zgłaszanie kandydatów. 
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Radny Pan Ireneusz Pożak zgłosił Radną Panią Renatę Kapustę na Przewodniczącą 

Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy Pani Radna wyraża 

zgodę? 

Radna Pani Renata Kapusta – Tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Jeśli nie ma więcej zgłoszeń, 

poddaję pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów. Głosujemy przez podniesie ręki. 

Kto z Państwa Radnych jest za zamknięciem listy kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych? 

 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

za – 15 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuje bardzo. Za mamy  

15. Radnych. Odczytam teraz projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów odczytał projekt uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę uwag. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych, proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo.  

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych, za mamy 15. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15. głosami za. Gratuluję.  

Brawa w sali obrad.  

Uchwała Nr III/10/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie 

powołania Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych wraz  

z raportem z głosowania w załączeniu do protokołu. 



12 
 

 

 

PUNKT 12. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego  Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę o zgłaszanie 

kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Radna Pani Anna Dobrzyńska zgłosiła Radnego Ireneusz Pożaka na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy Pan Radny Ireneusz 

Pożak wyraża zgodę? 

Radny Pan Ireneusz Pożak – Tak, wyrażam zgodę.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma 

więcej zgłoszeń, poddaję pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów. Głosujemy 

przez podniesie ręki. 

Kto z Państwa Radnych jest za zamknięciem listy kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej? 

za – 15 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo. Za mamy 15. 

Odczytam teraz projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów odczytał projekt uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Jeśli nie ma uwag, przejdziemy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo. Za mamy 15. 

Radnych. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 15. głosami. Gratuluję. 

Brawa w sali obrad.  

Uchwała Nr III/11/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie 

powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wraz z raportem z głosowania  

w załączeniu do protokołu. 

 

PUNKT 13. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę o zgłaszanie 

kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radna Pani Róża Wojtkowiak-Grodek zgłosiła Radną Panią Joannę Świniarską na 

Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy Pani Radna wyraża 

zgodę? 

Radna Pani Joanna Świniarska wyraziła zgodę.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Jeśli nie ma więcej zgłoszeń, 

poddaję pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów. Głosujemy przez podniesie ręki. 

Kto z Państwa Radnych jest za zamknięciem listy kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji? 

za – 15 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo. Za mamy 15. 

Radnych. Odczytam teraz projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów odczytał projekt uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę uwag.Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, proszę o podniesienie 

ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 
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W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuje bardzo.  

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych, za mamy 15. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15. głosami i również gratuluję. 

Brawa w sali obrad.  

Uchwała Nr III/12/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie 

powołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wraz z raportem  

z głosowania w załączeniu do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Ogłaszam przerwę  

w obradach w celu sformułowania opinii Komisji Budżetu i Rozwoju do projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Po przerwie. 

 

PUNKT 14.  

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Witam serdecznie z powrotem. 

Wznawiamy sesje. Mamy przed sobą punkt 14. porządku obrad dzisiejszego 

posiedzenia – rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024. Oddaję teraz głos Pani Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska – Panie Przewodniczący, 

Szanowni Państwo Radni, Państwo Sołtysi, kolejna zmiana uchwały budżetowej na 

rok 2024, jak wspominałam na Komisji Budżetu i Rozwoju, podyktowana środkami 

otrzymanymi z budżetu wojewody na różnego rodzaju świadczenia. Postaram się 

Państwu przybliżyć źródło pochodzenia tych środków i na co poszczególne pozycje 

budżetowe, które zmieniamy, są przeznaczone. Jeżeli chodzi o Załącznik nr 1 – 

załącznik dochodów budżetu gminy na rok 2024, tutaj kilka zmian. Pierwsza zmiana 

dotyczy dochodów własnych, jest to 1. strona tego załącznika. Macie Państwo 

wszystkie zmiany dotyczące dzisiejszej uchwały budżetowej w kolumnie: Zwiększenia 

i tutaj, jeżeli chodzi o zmiany pozycja dotyczy Działu Administracja publiczna i kwoty 

7 299 zł pozyskanych przez jednostkę budżetową Gminy Lubartów z Krajowego 

Funduszu Szkoleniowego na szkolenia pracowników. Kolejna zmiana dotyczy Działu 

Pomoc społeczna – zwiększamy budżet o kwotę 2 721,32 zł. Środki pochodzą  

z Funduszu Pomocy – funduszu, który na poziomie terytorialnym administruje 

Wojewoda Lubelski i fundusz związany jest z wypłatą różnego rodzaju świadczeń dla 
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obywateli Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Fundusz został otworzony ze względu na konkretną pomoc w formie różnego rodzaju 

świadczeń wypłacanych przez jednostki samorządu terytorialnego. Na tę kwotę 

2 721,32 zł składają się zasiłki okresowe i pomoc w zakresie dożywiania. Chciałam 

tylko przypomnieć, że my od kilku lat otrzymujemy fundusz w bardzo dużych kwotach. 

W tej chwili te kwoty są coraz mniejsze, mniej wypłacamy świadczeń, natomiast 

pierwszego roku funkcjonowania funduszu były to kwoty bardzo duże, blisko  

2 000 000 zł rocznie wypłacane dla obywateli Ukrainy. Ten fundusz w całości ma 

pokrywać koszty wypłaty tych świadczeń z kosztami obsługi. Kolejna zmiana dotyczy 

strony 2. tego Załącznika nr 1 i dwóch pozycji budżetowych. Pierwsza dotyczy Działu 

Pomoc społeczna w kolumnie zwiększenia zwiększamy budżet o kwotę 87 527,25 zł. 

Jest to decyzja Wojewody i dotyczy wypłaty również świadczeń dla naszych 

mieszkańców – dodatku osłonowego, czyli tego świadczenia, które ma niwelować 

koszty podwyżek cen energii. Składanie wniosków się zakończyło. Po przegłosowaniu 

przez Państwa tych zmian jeszcze dzisiaj wypłacimy te świadczenia. Kolejna zmiana 

dotyczy pozostałych zmian w zakresie polityki społecznej i kwoty 19 916,96 zł. Kolejny 

fundusz, który jest pokłosiem ostatnich lat, a mianowicie Covidu-19, jest to fundusz na 

poziomie rządowym utworzony, natomiast na poziomie terytorialnym, tak, jak  

w przypadku innych funduszy – tym funduszem zarządza Wojewoda Lubelski. Kwota, 

którą wprowadzamy – 19 916,96 zł jest świadczeniem zwrotu podatku VAT zawartych 

w kosztach zużycia gazu dla tych mieszkańców, którzy ogrzewają swoje domy gazem. 

Tak, jak to było w przypadku innych dodatków, które miały niwelować z tego funduszu 

koszty podwyżek cen energii, opału. Największe kwoty w tamtym roku zostały 

przeznaczone na dodatek węglowy. Łącznie zwiększamy dochody budżetu Gminy  

o kwotę 117 464,53 zł. 

 Jeżeli chodzi o Załącznik nr 2 – budżet podzielony jest na trzy obszary: pierwszy 

to są trzy zadania – porozumienia z innymi jednostkami samorządu terytorialnego, 

zadania własne oraz zadania zlecone, które Państwo macie na stronie 2. tego 

załącznika. Dochody, które wprowadzamy tą zmianą uchwały w Załączniku nr 1 muszą 

być tożsame, czyli identyczne kwoty muszą być po stronie wydatkowej, dotyczące 

wprowadzania różnych decyzji na wypłatę różnego rodzaju świadczeń realizowanych 

bezpośrednio w Urzędzie albo przez jednostki organizacyjne Gminy Lubartów. I tak – 

w zadaniach własnych wprowadzamy tę samą kwotę, którą wprowadzamy po stronie 

dochodów – 10 020,32 zł, w tym środki z Krajowego Funduszu Szkoleniowego dla 

jednostki organizacyjnej oraz świadczenia z Pomocy społecznej na wypłatę zasiłków 

okresowych i pomocy w zakresie dożywiania dla obywateli Ukrainy. Natomiast, jeżeli 

chodzi o zadania zlecone i stronę 2. tego załącznika, również ta kwota zwiększająca 

wydatki budżetu jest tożsama ze stroną 2. Załącznika nr 1 i tu wprowadzamy 

wspomniane przeze mnie świadczenia na wypłatę dodatku osłonowego – kwota  

87 527,25 zł oraz świadczenia z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 –  

19 916,96 zł. Tyle, jeżeli chodzi o zmiany. 

 Przechodząc do uchwały budżetowej, w paragrafie 1. jedna zmiana. Państwo 

macie w treści na końcu tych zmian: „zmienionej Zarządzeniem Nr 94/24 Wójta Gminy 

Lubartów z dnia 14 maja 2024 roku”. W międzyczasie była konieczność wydania 
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jeszcze jednego zarządzenia zmieniającego wydatki, stąd też wnoszę o dopisanie: 

„zmienionej Zarządzeniem Nr 101/24 Wójta Gminy Lubartów z dnia 23 maja 2024 

roku”. W §1. podpunkt 1 i 2: zwiększamy dochody i wydatki budżetu gminy o kwotę 

117 464,53 zł. Podpunkt 3. to jednolite brzemiennie paragrafu 1. pierwotnej uchwały, 

dotyczących dochodów budżetu Gminy całościowo roku 2024. Łączna kwota 

planowanych dochodów budżetu Gminy na rok 2024, to kwota 78 821 457,45 zł. Na tę 

kwotę składają się dochody bieżące i majątkowe, w tym dochody bieżące wyniosą 

64 152 172,56 zł. Natomiast dochody majątkowe – 14 669 284,89 zł. Podpunkty 1-4 

są to tzw. dochody znaczone, które obligatoryjnie muszą być wyodrębnione w uchwale 

budżetowej i z podpunktów 1-4 zmieniamy na tej sesji tylko podpunkt 1., który po 

zmianie, po dodaniu środków z Funduszu pomocy i Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19, będzie miał kwotę 6 641 392,52 zł. Strona 2. uchwały: podpunkt 2, 3, 4 – 

one są niezmieniane, jednak przeczytam ich brzmienie:  

„2) dochody z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych  

w kwocie 102 000 zł;  

3) dochody z części opłat za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie 

hurtowym w kwocie 30 000 zł;  

4) dochody z tytułu opłat i kar za korzystanie ze środowiska w kwocie 1 000 000 zł”. 

Paragraf 2. uchwały, który mówi całościowo o planowanych kwotach wydatków w roku 

2024. Łączna kwota planowanych wydatków budżetu Gminy to kwota  

84 105 786,68 zł. Na to składają się dwie kwoty – wydatków bieżących w kwocie 

58 066 077,73 zł i wydatków majątkowych w kwocie 26 039 708,95 zł. Analogicznie, 

jak w przypadku dochodów, podpunkty 1-5 to konieczność ustawowego wyodrębnienia 

pewnych dochodów i wydatków na poziomie zapisów uchwały budżetowej.  

W podpunktach 1-5 zmianie ulega tylko podpunkt 1., który wiąże się z wprowadzeniem 

środków z Funduszu Pomocy i COVID-19, i po zmianie wyniesie 6 641 392,52 zł. 

Podpunkty 2, 3, 4 i 5 nie są zmieniane, jednak przeczytam: 

„2) wydatki na realizację zadań określonych w gminnym programie profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii, w kwocie 

102 000 zł;  

3) wydatki na realizację lokalnej międzysektorowej polityki przeciwdziałania 

negatywnym skutkom spożywania alkoholu w kwocie 30 000 zł;  

4) wydatki na ochronę środowiska i gospodarki wodnej pokryte z opłat i kar za 

korzystanie ze środowiska w kwocie 1 000 000 zł; 

5) wydatki na zadania realizowane w drodze umów lub porozumień między 

jednostkami samorządu terytorialnego w kwocie 81 014,29 zł”. Podpunkty 2, 3, 4, jak 

Państwo zauważycie, są tożsame z podpunktami 2, 3, 4 po stronie dochodowej. 

Podpunkty 5 i 6 tej uchwały, są to  załączniki do uchwały budżetowej – Plan dochodów 

i wydatków budżetu Gminy na rok 2024, które są załącznikami do tej uchwały. Tyle 

zmian w dniu dzisiejszym. Jeśli są jakieś pytania, to poproszę.    

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Skarbnik. 

Otwieram dyskusję w sprawie zmiany uchwały budżetowej. Czy ktoś ma uwagi lub 

pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma pytań, proszę Przewodniczącą Komisji 
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Budżetu i Rozwoju o przedstawienie opinii Komisji o przedstawionym projekcie 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Dziękuję, 

Panie Przewodniczący. Komisja Budżetu i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, którą przedstawiła Pani Skarbnik Anna Jankowska. Dziękuję.     

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo. Przejdźmy 

więc do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo.  

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych, za jest 15. Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta 15. głosami. Przejdźmy więc do punktu 15. 

PUNKT 15. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Gminy 

Lubartów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę o przedstawienie 

projektu uchwały Sekretarz Gminy Lubartów Panią Justynę Rycuniak. 

Sekretarz Gminy Lubartów Pani Justyna Rycuniak – Szanowni Państwo, zanim 

przejdę do omawiania projektu zmiany uchwały, pozwolę sobie przedstawić zasady 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Gminy Lubartów. Zasady te 

określa Uchwała nr XXVIII/222/21 Rady Gminy Lubartów z dnia 17 grudnia 2021 r. 

Zgodnie z tą uchwałą radnemu z tytułu podroży służbowej przysługuje zwrot kosztów 

na zasadach określonych w Rozporządzeniu Ministra Spraw Wewnętrznych  

i Administracji z dnia 31 lipca 2000 r. w sprawie sposobu ustalania należności z tytułu 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych gminy. §2. ust. 1  mówi o tym, że na 

wniosek radnego przewodniczący rady gminy może wyrazić zgodę na przejazd  

w podroży służbowej pojazdem samochodowym niebędącym własnością gminy.  

§2. ust. 12 tejże uchwały określa, że dla celów rozliczenia kosztów przejazdu  

w podróży służbowej radnemu samochodem osobowym przysługuje stawka za 1 km 

przebiegu według stawek określonych Rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia 

25 marca 2002 r. i stawki te wyglądają następująco: 

1) dla samochodu osobowego: 
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a) o pojemności skokowej silnika do 900 cm3 - 0,89 zł; 

b) o pojemności skokowej silnika powyżej 900 cm3 - 1,15 zł; 

2) dla motocykla - 0,69 zł; 

3) dla motoroweru - 0,42 zł”. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo Pani 

Sekretarz. Proszę teraz Wiceprzewodniczących Rady Gminy Lubartów o wskazanie 

spośród swojego grona radnego, który zostałby wskazany do delegowania mnie jako 

Przewodniczącego Rady Gminy Lubartów podczas podróży służbowych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Lubartów Pani Róża Wojtkowiak-Grodek 

zaproponowała kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Lubartów Pana 

Łukasza Żmudę jako osobę wskazaną do delegowania mnie jako Przewodniczącego 

Rady Gminy Lubartów podczas podróży służbowych.     

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy Pan Wiceprzewodniczący 

wyraża zgodę? 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Łukasz Żmuda – Tak, wyrażam 

zgodę.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma 

więcej zgłoszeń, poddaję pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów. Głosujemy 

przez podniesie ręki. 

Kto z Państwa Radnych jest za zamknięciem listy kandydatów na osobę 

wskazaną do delegowania Przewodniczącego Rady Gminy Lubartów podczas 

podróży służbowych?  

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

za – 15 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuje bardzo. Za mamy  

15 głosów. Odczytam teraz projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży służbowych radnych rady Gminy 

Lubartów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch –  Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Jeśli nie ma uwag, przejdźmy do 

głosowania. 
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Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży służbowych radnych rady 

Gminy Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuje bardzo.  

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 15. 

Głosami. Przechodzimy do punktu 16. 

PUNKT 16. 

Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Lubartów  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę o przedstawienie 

sprawozdania Inspektora ds. kultury, sportu i promocji w Urzędzie Gminy Lubartów, 

Pana Ireneusza Góździa. 

Inspektor ds. kultury, sportu i promocji w UG Lubartów Pan Ireneusz Góźdź 

przedstawił Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy 

Lubartów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 r. zgodnie  

z załącznikiem do protokołu. 

Inspektor ds. kultury, sportu i promocji w UG Lubartów Pan Ireneusz Góźdź –

Chciałbym zwrócić Państwa uwagę, jako osoba zajmująca się od wielu lat współpracą 

z organizacjami pozarządowymi, że na szczególne uznanie zasługują kluby sportowe, 

które działają na terenie gminy i prowadzą szkolenie – głównie dzieci i młodzieży oraz 

seniorów w rozgrywkach piłkarskich. Jest to działanie podkreślone głównie 

funkcjonowanie na zasadach głównie wolontariatu lub władze tych klubów nie 

pobierają za to środków finansowych. Od kilku lat z radością można zaobserwować, 

że na terenie gminy Lubartów uaktywnili się seniorzy i bardzo chętnie biorą udział  

w imprezach sportowych, korzystają z dofinansowania i są bardzo zadowoleni z formy 

tej współpracy z gminą. Jeśli są jakieś pytania z Państwa strony, to poproszę.       

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Czy są pytania 

dotyczące przedstawionego sprawozdania? Dziękuję, nie widzę pytań. 

PUNKT 17. 

Wolne wnioski i zapytania.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Oddaję Państwu głos.  

Czy ktoś z Państwa Radnych zgłasza wolne wnioski lub zapytania? Z racji tego, że 

mamy dzisiaj Dzień Pracownika Samorządowego, składałem życzenia przed 
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otwarciem sesji, ale chciałem to zrobić jeszcze w wolnych wnioskach, więc z tej okazji 

pragnę w imieniu własnym oraz Rady złożyć serdeczne życzenia i wyrazy uznania 

wszystkim pracownikom Urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy. Wasza codzienna 

praca to fundament naszego wspólnego sukcesu i rozwoju lokalnej społeczności. 

Dzięki Waszemu zaangażowaniu i dążeniu do doskonałości, nasza Gmina staje się 

miejscem, gdzie żyje się lepiej i bezpieczniej. W tym szczególnym dniu chcę wyrazić 

wdzięczność za Wasze poświęcenie, wytrwałość i gotowość do niesienia pomocy 

mieszkańcom. Życzę Wam zdrowia, szczęścia oraz licznych sukcesów zarówno  

w życiu zawodowym, jak i osobistym. Niech każdy dzień przynosi Wam nowe 

wyzwania, które będzie pokonywać z pasją oraz determinacją. Dziękuję za Wasz trud 

i wkład w rozwój naszego samorządu. Dziękuję jeszcze raz. Chciałbym również 

poprosić wszystkich Członków Komisji, które zostały dzisiaj powołane, aby zebrały się 

po zakończeniu sesji w celu wybrania Wiceprzewodniczących. Wszyscy Radni są 

obecni, więc bardzo proszę. Jeśli nie ma więcej pytań, przejdźmy do Punktu 18.            

PUNKT 18. 

Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Zamykam III Sesję Rady 

Gminy Lubartów w dniu 27 maja 2024 r.  Dziękuję bardzo za obecność.   

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokolant: 

/-/ Sylwia Wodzińska 

Przewodniczący Rady Gminy 

 


